
Fra: Terje Haukeland <terjhauk@online.no> 
Sendt: onsdag 18. juli 2018 12.00 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Kulturminneplan. Ref. 18/391-18/10628. 
 
  

Hallo ! 

  

I forbindelse med "mottak av "Vedtak om mellombels bygge og deleforbod i samsvar 

med Kulturminneplanen for Radøy 2017-2027"  har eg hatt telefonisk kontakt med 

komune der eg har eindel spørsmål om dette.  Desse spørsmåla blei ikkje besvart da 

sakshandsamar hadde ferie.   Ber derfor om at klagefrist i denne saka (utsendet dok. 

4/7-2018) blir forlenga til spørsmåla er besvart. 

  

For min del gjeld dette "Postveien fra Storheim til Soltveit i Alverstraumen" 

  

Spørsmål:  Denne vegen  går over mitt beite øst for fylkesvegen til Vetås og blir brukt til 

uttak av skog/ved 

                 og til gjødsling.  Innkjøringa fra fylkesveg er einaste tilførsel til dette 

område.  

                 Kva skjer her med vedlikehold av denne veien ?  Blir det satt stopp for dette 

? Til opplysning så  

                 ender grøfta for fylkesveg opp i denne vegen og genererer endel vatn her. 

                  

Spørsmål:  For dette område er det vedtatt og godkjent reguleringsplan for ny veg til 

Vetås.  Kva skjer med    

                 den ? 

  
--  

 

M.v.h. 

Terje Haukeland 


